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Jegyzőkönyv 

Tanárképzési Bizottság ülése 

 
Helyszín: 1088, Budapest, Múzeum krt. 4/A, alagsor -160, EHÖK iroda 
Időpont: 2025. 04. 28., 17:30 
Mellékletek száma: 4 
Iktatószám:  
Előzetesen kiküldött napirendi pontok:  

1. Aktualitások 
2. Rekrutációs stratégia 
3. Egyebek 

 
Széchényi Ágnes Virág az ülést megnyitotta 17:37-kor. 
Tokai Tamás (EB): Az ülés szabályosan lett összehívva. 
Az ülésen jelen vannak szavazati joggal: Széchényi Ágnes Virág (EHÖK), Lentulai Martin Péter 
(BTK HÖK), Széchényi Ágnes Virág (PPK HÖK), Kertész Dániel Tamás (TTK HÖK) 
Az ülésen jelen vannak tanácskozási joggal: Chován Evelin (TÓK HÖK), Hegyi Aliz (BDPK HK) 
 
Az ülés 4 mandátummal határozatképes. 
Széchényi Ágnes Virág jegyzőkönyvvezetőnek jelölte Sárvári Ferencet.  
Sárvári Ferenc elfogadta a jelölést. 
 

1/2025 (IV. 28.) Tanárképzési bizottsági határozat: A Bizottság 3 igen, 0 nem szavazattal és 0 
tartózkodással elfogadta. 

 
2/2025 (IV. 28.) Tanárképzési bizottsági határozat: A napirendet a Bizottság 3 igen, 0 nem szavazattal és 0 

tartózkodással elfogadta. 
 
 

1. Aktualitások (17:39) 
 
Evelin: Hamarosan Zsófi lesz az utódom. Nálunk most vannak a kari napok a tanárisok 
fotókillítást tartottak. 
 
Máté: Lezajlott a TEM 8-10-en voltak. Már nem én vagyok a tanátképzési referens az IK-
n sajnos új ember még nincs. 
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Martin: A BTK-m nincs semmi aktuális, egyes szabadon választható tárgyak elfogadásáról 
történik egyeztetés Gonda Zsuzsával. 
 
Dani: Jelenleg zajlik a TTK-n képviselő és elnökválasztás. 
 
Alíz: Szombathelyen sincs semmi érdemleges, szabadon választható tárgyak 
elfogadtatásáról zajlik egyeztetés. 
 
Ági: A PPK-n sincs semmi aktuális, zajlik itt is az elnökválasztás.  
 

2. Rekrutációs stratégia (17:43) 
 
Ági: Balázzsal elkezdtük ezeket, hogy hogyan lehetne a tanárképzést jobban reklámozni.  
Van-e valami ötlet?  
 
Evelin: Nyíltnap lehetne jövőre is, tartsuk meg, lehetne akár 2-szer is. 
 
Dani: A tanárképzésben résztvevő oktatókat jobban be lehetne vonni a rekrutációba. 
 
Máté: Amit Zsófi elkezdett az jó, azt továbbra is folytatni kell, tartsuk meg a szokásokat, 
viszont a többit fel kell futtatni. Ha egy esemény jól van reklámozva, akkor sokan eljönnek 
és utána tudjuk osztogatni a szóróanyagokat. 
 
Dávid: Rekrutációs bizottságot is be lehetne vonni, lemenni helyekre, iskolákba és ott 
standolni, hirdetni a tanárképzést. 
 
Tomi: ELTE tanárképzésével szemben van másik egyetemen is tanárképzés, azokra a 
dolgokra kell fókuszálni, amiért mi idejöttünk ezekkel tudjuk hirdetni az egyetemet, mint 
például az oktatók jósága, eltés életérzés vagy a nagy múltban rejlő kapcsolatok, tudás és 
lehetőségek.  
 
Ági: Elég sokan jelentkeztek tanárképzésre az idei évben, tesin duplázódás történt. 
 
Dani: Valamelyik szakból kevesebben jelentkeztek az NKE-re, de pl. töri-föcin 
ugyanannyian, mint az ELTE-re. 
 
Máté: Elég jó kezdeti előnyünk van, de jól meg kell alapozni. 
 
 

3. Egyebek (17:52) 
Ági: Bárkinek bármi egyéb. 
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Máté: Ősszel is szeretnék TEM-et, elég sok dolgom lesz, de 1-2 előadást szeretnék egy 
félévben. 

 
Széchényi Ágnes Virág 17:53-kor lezárja az ülést. 
 

 
……………………………………….. 

Sárvári Ferenc 
jegyzőkönyvvezető 

   
  

……………………………………….. 
Széchényi Ágnes Virág 
Tanárképzési referens 

ELTE HÖK 

……………………………………….. 
Ellenőrző Bizottság 

ELTE HÖK 
 
 


